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Шановний Вікторе Олександровичу! 

 

Я, Шевченко Микола Сергійович, є випускником школи (коледжу) 

_____, населеного пункту ______. Хочу звернутися до Вас та повідомити про 

власне бажання вступити на бакалаврську/магістерську освітньо-професійну 

програму «Економіка» зі спеціальності С1 «Економіка» факультету 

управління та бізнесу. 

Мій вибір освітньо-професійної програми є свідомим і позиційно 

узгодженим, оскільки з дитинства мріяв бути економістом. Багато моїх 

рідних та знайомих мають вищу освіту за цією спеціальністю, отриману, до 

речі, у ХНАДУ, і спілкування з ними лише посилює моє бажання навчатися 

саме на факультеті управління та бізнесу на спеціальності С1 «Економіка». 

Зі шкільних років цікавлюся перебігом економічних процесів, 

факторами впливу та можливостями щодо покращення результатів діяльності 

як підприємств, так і держави в цілому, адже нам, молодому поколінню, тут 

жити і працювати в ім’я і благо України. 

Наразі наша країна опинилася у складних обставинах воєнного часу: 

знищено міста і селища, зруйновано багато життєво необхідних 

інфраструктурних об’єктів, розбито танками дороги і розбомблено летовища. 

Для відновлення економічного розвитку держави, окрім фінансування, 

потрібні професійні люди, які першочергово будуть задіяні у тотальному 

відновленні нашої рідної України. Маю непоборне бажання долучитися до 

цього процесу. 

Про основні принципи і засади розвитку економіки в мене є уявлення, 

оскільки брав участь всеукраїнських форумах, бізнес-тренінгах та гуртках. 

Завдяки цій участі ближче познайомився з колективом кафедри економіки і 

підприємництва факультету управління та бізнесу ХНАДУ, який 

наполегливо і з відповідальністю ставиться до своєї роботи, навчає молодь 

базовим економічним поняттям, сприяє їхньому розвитку та зростанню ще до 

вступу до університету. З такими викладачами мені хочеться й далі 

співпрацювати і бути часточкою активного студентського факультетського 

колективу. 

Маю надію і трошки впевненості, що розгляд моєї заяви буде 

позитивним. 

 

З повагою                                                                    Микола ШЕВЧЕНКО 


